
Formandens beretning for 2024 
 
 

Fastelavn. 
Marck i AMA 18, havde igen i år stået for fastelavn, med 30 solgte billetter, og andre glade deltagere. 
 
Generalforsamlingen. 
Vi startede med at høre et oplæg fra You See, omkring nye muligheder med fibernet aftale, eller 
internetaftale.  
Generalforsamlingen foregik i god ro og orden. 
De fremmødte havde en god debat undervejs, med flere emner som var oppe og vende. 
 
Sommerfest. 
Vi lejede i år fælleshuset ved Bjælkevangen. 
Der var kun 30 deltagere med. 
I 2025 vil vi rejse telt i parken og dermed håber vi på, at det vil lokke flere beboere med, når det ikke er så 
langt væk. Datoen kommer ud inden længe. 
 
Veje og stier. 
Bestyrelsen har foretaget gennemgang af hele parken, her fik man set lidt på vedligeholdelsen af de grønne 
områder, og efterfølgende blev de beboere, der havde forsømt deres vedligeholdelsespligt, kontaktet. 
 
Snerydning af cykelstier. 
Vinteren 23/24 blev til flere ryddedage i december og januar med sne og saltning. 
 
Prinsesseparkens økonomi. 
Bestyrelsen kan, igen i år, konstatere, at vi i Grundejerforeningen Prinsesseparken, har en sund økonomi. 
Da You Sees regning fylder den største del af regnskabet, så vil vi fremadrettet dele regnskabet op, så You 
See deles op i andele efter tilmeldte huse, og resten af udgifterne, deles op til alle 132 medlemmer. 
 
Udskiftning af vandrør. 
Denne sag blev i foråret afsluttet med en 1. års gennemgang og opfølgning af de få sidste sager, med Merkur og 
Grevevand. 
FLERE STEDER ER DER ASFALT HULLER, EFTER OPGRAVNING. 
VI SKAL LIGE LAVE EN SAMLET LISTE MED STEDER, OG SÅ VIL FORMANDEN KONTAKTE 
GREVEVAND OG FÅ DEM TIL AT UDBEDRE DISSE HULLER !! 
 


